

Mr Thomas Jefferson Wu

胡文新先生

Category: Listed Companies (SEHK – Non-Hang Seng Index Constituents) - Executive Directors

類別: 上市公司 (香港交易所 - 非恒生指數成分股) - 執行董事



Hopewell Highway Infrastructure Limited became the first non-financial institution to issue RMB corporate bonds in Hong Kong in July 2010.
合和公路基建有限公司於2010年7月成為首家在香港發行人幣企業債券的非金融機構。

Message from Awardee 得獎者的話

Mr. Thomas Wu, Managing Director of Hopewell Holdings Limited and Hopewell Highway Infrastructure Limited, is honoured to receive the Director of the Year Award. Mr. Wu believes he has been selected based in part for his efforts and achievements towards making both companies more transparent, socially responsible and environmentally sustainable over the years.

As Managing Director, Mr. Wu believes that Hopewell Holdings' path of sustainable operation and development lies in maintaining a high level of corporate governance, as well as being conscious about the internal and external impacts of the company's businesses.

His mission as Managing Director is to achieve long-term business growth and return on investment for shareholders while simultaneously placing great importance on corporate transparency, and proactively managing relationships with key investors and stakeholders in order to achieve smooth corporate communication among all relevant parties.

Mr. Wu is proud of what Hopewell Holdings Limited and Hopewell Highway Infrastructure Limited have accomplished and grateful to be recognised for it.

合和實業有限公司及合和公路基建有限公司董事總經理胡文新先生很榮幸獲得年度最佳董事獎。胡先生多年來致力推動兩家公司提高透明度、肩負更多社會責任，以及加強對環境的關注，胡先生相信此乃其獲獎的原因。

胡先生作為合和實業的董事總經理，認為公司可持續營運和發展的關鍵在於維持高水平的企業管治，並就公司業務對內和對外所帶來的影響保持警覺。

胡先生積極履行其董事總經理的使命，力求實現長遠業務增長和為股東提供投資回報，同時重視企業的透明度，並積極維持與主要投資者和持份者的關係，確保與各相關人士的良好溝通。

胡先生對於合和實業有限公司及合和公路基建有限公司的成就引以為傲，並且對各方的認可深表謝意。

Managing Director, Hopewell Holdings Limited

合和實業有限公司 執行董事



In recognition of the Group's strong performance in corporate sustainability, Hopewell Holdings Limited was selected as a constituent stock of the "Hang Seng Corporate Sustainability Index" launched in July 2010.

合和實業有限公司獲選為於2010年7月推出的恒生可持續發展企業指數的成份股之一，反映集團在企業可持續發展方面的努力獲得認可。



Mr Wu initiated the repositioning of the Hongkong International Trade and Exhibition Centre with the launch of the Star Hall, which has become a popular venue for concert, movie premiere and other performances, in 2007.

胡先生促成將國際展覽中心重新定位，於2007年啟用的Star Hall成為演唱會、首映及其他表演的熱門場地。



Mr Wu has been committed to promoting ice hockey since the early 2000's and was appointed as the Vice Chairman of the Chinese Ice Hockey Association in July 2008.

胡先生自2000年代初開始致力推廣冰球運動，並於2008年7月獲委任為中國冰球協會特邀副主席。

Citation of the Panel of Judges 評審團評語

Mr Wu is a thoughtful, visionary and pragmatic leader with a good understanding of the company's strengths and developmental needs. While maintaining corporate stability and legacy, Mr Wu is leading gradual change to the board and the management for better development. He has empowered employees in decision making with a transparent and fact-based management style. With his strong commitment to corporate governance and business ethics, he merits the Award for being an outstanding executive director.

胡先生是一位心思細密、懷有遠見而又實事求是的領導人，對公司的實力與發展了解得十分透徹。為了使公司有更好的發展，他為董事會和管理層逐步引進改革的同時，亦保存公司的傳統及維護其穩定性。他為公司建立透明及實事求是的管理制度，授能員工參與決策。他對企業管治和商業道德盡心盡力的投入，是他獲頒發本獎項的原因。


傑出董事
DIRECTORS
OF THE YEAR
2010

2010 ^{th anniversary}

傑出董事獎 Directors Of The Year Awards